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PROTOKÓŁ NR XXIV/20 

Z SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO 

w dniu 24 marca 2020 r. 

 

Przewodniczący G. Gardocki otworzył XXIV, nadzwyczajną, sesję Rady Powiatu Grajewskiego o godz. 

1903 dnia 24. marca 2020 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grajewie, ul. Strażacka 6B i powitał 

wszystkich zgromadzonych.  

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, iż na mocy przepisów ustawy o samorządzie powiatowym 

obrady Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Podstawą 

prawną przetwarzania danych osobowych w postaci wizerunku jest art. 15 ust.1a ustawy o samorządzie 

powiatowym. Nagrania obrad Rady Powiatu udostępnianie są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie 

internetowej powiatu oraz w Biurze Rady Powiatu Grajewskiego. Klauzula informacyjna zamieszczona jest na 

tablicy przy wejściu do sali konferencyjnej. 

Przewodniczący oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 16. radnych, co 

wobec ustawowego składu rady, wynoszącego 17 osób, stanowi quorum, pozwalające na obradowanie  

i podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Wg listy obecności w obradach uczestniczyli radni: 

1. Ewelina Ajdyn. 

2. Jadwiga Jolanta Budzińska. 

3. Tomasz Cebeliński. 

4. Barbara Ciszewska. 

5. Grzegorz Gardocki. 

6. Sławomir Jan Ginel. 

7. Maria Gwiazdowska. 

8. Marek Kostrzewski. 

9. Tomasz Krukowski. 

10. Andrzej Łajewski. 

11. Wojciech Dariusz Maleszewski. 

12. Janusz Marian Marcinkiewicz. 

13. Krzysztof Kazimierz Piekarski. 

14. Bolesław Ruszczyk. 

15. Alicja Rutkowska. 

16. Waldemar Tadeusz Wieczorek 

 

1. Mariusz Wojciechowski – sekretarz powiatu 

2. Maria Jasińska – skarbnik powiatu 

 

oraz zaproszeni goście: 

 

1. Waldemar Remfeld  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

 

 

Po otwarciu obrad, przewodniczący G. Gardocki przystąpił do realizacji porządku obrad – odczytał 

porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.   
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2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie powiatu grajewskiego na rok 2020, 

b) w sprawie  założenia Szkoły Branżowej II stopnia w Wojewodzinie oraz włączenia jej do Zespołu Szkół 

im. Księdza Jana Krzysztofa Kluka w Wojewodzinie, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w II Liceum 

Ogólnokształcącym w Grajewie w Zespole Szkół Nr 2 im. 9 Pułku Strzelców Konnych w Grajewie,  

d) w sprawie kierunków działania Zarządu Powiatu Grajewskiego. 

4. Wolne wnioski, zapytania i sprawy różne. 

5. Zamknięcie sesji.    

 
PODJĘCIE UCHWAŁ 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu 

grajewskiego na rok 2020. 

Przewodniczący G. Gardocki zwrócił się do przewodniczącego Komisji Budżetu, Polityki 

Społecznej i Gospodarczej radnego B. Ruszczyka o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczący B. Ruszczyk poinformował, iż Komisja Budżetu, Polityki Społecznej i Gospodarczej 

pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał skierowanych na dzisiejszą sesję Rady Powiatu. 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu panią M. Jasińską, skarbnika powiatu, która 

przedstawiła zebranym uchwałę w sprawie zmian w budżecie powiatu grajewskiego na rok 2020.  

Pytań do pani skarbnik nie było. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian  

w budżecie powiatu grajewskiego na rok 2020? 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewelina Ajdyn, Jolanta Jadwiga Budzińska, Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Grzegorz Gardocki, 

Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Tomasz Krukowski, Andrzej Łajewski, Wojciech 

Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz Piekarski, Bolesław Ruszczyk, Alicja 

Rutkowska, Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Czyżewski 

Uchwała Nr XXIV/128/20 w sprawie zmian w budżecie powiatu grajewskiego na rok 2020 stanowi 

Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie założenia Szkoły Branżowej II 

stopnia w Wojewodzinie oraz włączenia jej do Zespołu Szkół im. Księdza Jana Krzysztofa Kluka w Wojewodzinie. 

Przewodniczący G. Gardocki stwierdził, że ww. uchwała była przedmiotem obrad na posiedzeniu 

Komisji Budżetu, Polityki Społecznej i Gospodarczej. Zwrócił się do radnych, czy mają ewentualne zapytania dot. 

projektu przedmiotowej uchwały.  

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

założenia Szkoły Branżowej II stopnia w Wojewodzinie oraz włączenia jej do Zespołu Szkół im. Księdza Jana 

Krzysztofa Kluka w Wojewodzinie?  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
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Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewelina Ajdyn, Jolanta Jadwiga Budzińska, Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Grzegorz Gardocki, 

Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Tomasz Krukowski, Andrzej Łajewski, Wojciech 

Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz Piekarski, Bolesław Ruszczyk, Alicja 

Rutkowska, Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Czyżewski 

Uchwała Nr XXIV/129/20 w sprawie założenia Szkoły Branżowej II stopnia w Wojewodzinie oraz 

włączenia jej do Zespołu Szkół im. Księdza Jana Krzysztofa Kluka w Wojewodzinie stanowi Załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

oddziału przygotowania wojskowego w II Liceum Ogólnokształcącym w Grajewie w Zespole Szkół Nr 2 im. 9 

Pułku Strzelców Konnych w Grajewie. 

Przewodniczący G. Gardocki stwierdził, że ww. uchwała była przedmiotem obrad na posiedzeniu 

Komisji Budżetu, Polityki Społecznej i Gospodarczej. Zwrócił się do radnych, czy mają ewentualne zapytania dot. 

projektu przedmiotowej uchwały.  

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w II Liceum Ogólnokształcącym w Grajewie 

w Zespole Szkół Nr 2 im. 9 Pułku Strzelców Konnych w Grajewie?  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewelina Ajdyn, Jolanta Jadwiga Budzińska, Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Grzegorz Gardocki, 

Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Tomasz Krukowski, Andrzej Łajewski, Wojciech 

Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz Piekarski, Bolesław Ruszczyk, Alicja 

Rutkowska, Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Czyżewski 

Uchwała Nr XXIV/130/20 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oddziału przygotowania 

wojskowego w II Liceum Ogólnokształcącym w Grajewie w Zespole Szkół Nr 2 im. 9 Pułku Strzelców 

Konnych w Grajewie stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie kierunków działania Zarządu 

Powiatu Grajewskiego. 

Przewodniczący G. Gardocki stwierdził, że ww. uchwała była przedmiotem obrad na posiedzeniu 

Komisji Budżetu, Polityki Społecznej i Gospodarczej. Zwrócił się do radnych, czy mają ewentualne zapytania dot. 

projektu przedmiotowej uchwały.  

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

kierunków działania Zarządu Powiatu Grajewskiego?  

Wyniki głosowania 
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ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewelina Ajdyn, Jolanta Jadwiga Budzińska, Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Grzegorz Gardocki, 

Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Tomasz Krukowski, Andrzej Łajewski, Wojciech 

Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz Piekarski, Bolesław Ruszczyk, Alicja 

Rutkowska, Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Czyżewski 

Uchwała Nr XXIV/131/20 w sprawie kierunków działania Zarządu Powiatu Grajewskiego stanowi 

Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

WOLNE WNIOSKI, ZAPYTANIA I SPRAWY RÓŻNE. 

Radna A. Rutkowska poinformowała, iż Rada i Zarząd Fundacji na Rzecz Rozwoju Szpitala Ogólnego 

w Grajewie podjęła decyzję o przeznaczeniu kwoty 120 tys. zł na zakup sprzętu i aparatury medycznej. Powyższe 

środki były gromadzone przez kilka lat, pochodzą przede wszystkim z 1% podatku oraz innych wpłat. Podkreśliła, 

iż obowiązuje zasada, że to władze Szpitala decydują, jaki rodzaj sprzętu i aparatury medycznej ma zostać 

zakupiony i składa w tej sprawie wniosek do Fundacji.  

Na zakończenie radna A. Rutkowska złożyła podziękowania wszystkim osobom, które przekazały 1% 

podatku oraz inne dobrowolne wpłaty Fundacji na Rzecz Rozwoju Szpitala Ogólnego w Grajewie. Zaapelowała  

o dalsze wpłaty z tego tytułu. 

Przewodniczący G. Gardocki wyraził uznanie dla tak szczytnej inicjatywy i zachęcił osoby, które 

jeszcze nie rozliczyły się z fiskusem do przekazania 1% podatku na rzecz Fundacji; w obecnej sytuacji każda 

kwota będzie miała niebagatelne znaczenie. 

Następnie przewodniczący zwrócił się z prośbą do starosty W. Remfelda o przesyłanie komunikatów do 

radnych Powiatu Grajewskiego (za pośrednictwem systemu e-sesja lub poczty elektronicznej) dotyczących 

bieżącej sytuacji epidemiologicznej na terenie powiatu grajewskiego. 

Radna B. Ciszewska poruszyła kwestię braku dawców krwi. Panująca epidemia koronawirusa nie 

zmniejsza, lecz zwiększa zapotrzebowanie na krew. Wielu dawców ze względu na chorobę lub zakażenie została 

zdyskwalifikowana. Zamierzała oddać krew, ale okazało się, że w Szpitalu Ogólnym jest to niemożliwe. 

Radny K.K. Piekarski wyjaśnił, że wystarczy zadzwonić do Regionalnego Centrum  Krwiodawstwa  

i Krwiolecznictwa w Białymstoku o przesłanie ambulansu. Można to zrobić osobiście, może z taką inicjatywą 

wystąpić zakład pracy. 

Starosta W. Remfeld zobowiązał się, że uzyska informacje na temat możliwości podstawienia 

ambulansu w Grajewie. 

Przewodniczący G. Gardocki zwrócił się z prośbą do starosty W. Remfelda – jeżeli uda się uruchomić 

mobilny punkt poboru krwi w Grajewie –  przekazać informację na ten temat radnym, być może znajdą się osoby, 

które zechcą oddać krew. 

Radny K. K. Piekarski podkreślił, że oddawanie krwi jest nadal bezpieczne. Podczas pobierania krwi 

nie dochodzi do zarażenia. Wirus nie jest przenoszony przez krew – tę informację trzeba nagłośnić, gdy zostanie 

sprowadzony ambulans. 

Przewodniczący G. Gardocki podsumował – podstawowa kwestia: stosujmy się do zaleceń 

Ministerstwa Zdrowia, służby zdrowia i wszystkich służb zaangażowanych w zwalczanie epidemii koronawirusa 
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COVID-19. Wyraził nadzieję, że epidemia szybko się zakończy przy zdyscyplinowaniu i zachowaniu wskazanych 

środków ostrożności i procedur bezpieczeństwa przez nas wszystkich. 

W związku z tym, że porządek sesji został wyczerpany, przewodniczący G. Gardocki zamknął obrady  

XXIV sesji Rady Powiatu Grajewskiego VI kadencji. 

     
   
 
 
 
  Protokołowała                                                                               Przewodniczący  

Rady Powiatu Grajewskiego 
            .......................................                                                               ............................................... 

           Joanna B. Ramotowska                                                                          Grzegorz Gardocki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Czas trwania posiedzenia: godz. 1903-1920 


